8 March 2002

travel

Dr. Liwayway M. Engle, 9–18 March, to Tanzania, to give lectures in the Indigenous Vegetable Characterization and Seed Multiplication Training Course at ARP.

- Source: Yvonne Ting/DAO

PERI-URBAN WORKSHOP next week AT AVRDC, 10–15 March

The Fourth Annual Workshop for the Manila Peri-urban Vegetable Project is scheduled for next week 10–15 March here at AVRDC. The workshop will review the results of the past four years of the BMZ-funded project and map out the coming year’s plans. In total, the workshop will involve nearly 30 scientists and staff with 15 international participants scheduled to arrive beginning on Sunday. The workshop will feature three days of presentations (11–13 March) with a scheduled tour of Taiwan’s vegetable production and markets for all participants. The AVRDC looks forward to the conference and warmly welcomes all participants of the workshop.
- Source: Program II and CTO

welcome

Mr. Boumchamh Komboungnasith, Research Intern from Department of Agriculture, Ministry of Agriculture and Forestry, Lao P.D.R., arrived at AVRDC on 4 March for 12 months of training. Mr. Komboungnasith will work on “Techniques for Year-round Vegetable Production Systems” under Dr. Black’s guidance. He can be contacted at ext. 412 (office) and ext. 879 (dormitory), <bchanhb@netra.avrdc.org.tw>.
- Source: Rose Chan and Shirley Chen/Program III

NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB

Love for Sri Lanka Refugees

The Chinese Catholic Bishop’s Conference at Taiwan appeals everybody donating their used summer clothes, sandals, tents, computers and other housewares to the poor Sri Lanka refugees. Those who like to help please bring the “clean” items to Mrs. Irene Tsou (DG’s garage, ext. 801) or Ms. Lydia Wu (FDS office, ext. 240) before next Wednesday, 13 March. Thank you. May God bless you!
亞蔬愛心社報導：天主教台灣明愛會呼籲大家如有不穿之夏天衣服、涼鞋、帳篷、電腦等家用品，請踴躍捐出以轉贈斯里蘭卡難民。該會將協助收件、整理消毒、打包裝櫃運出。有意捐贈者請於下週三（3月13日）以前將物品整理乾淨交給鄒主任夫人（分機801，或逕放置主任家車庫紙箱內），餐宿部辦公室吳穗芳（分機240）代轉。衣服請保持清潔，以示尊重。謝謝合作！
- Source AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社）
RONALD MANGUBAT FAREWELL PARTY

Monday, 18 March

After three wonderful years, the stint of Ronald Mangubat, CTO, with AVRDC will be finishing later this month. To wish him the best and bid him a fond farewell, the CTO will be holding a farewell tea party next Monday, 18 March at 3:00–4:00 pm in the Training Room of the Administration Building. All interested in joining should contact Chris Cottorone (chris@netra.avrdc.org.tw; ext. 550) or Kathy Chen (kathy@netra.avrdc.org.tw; ext. 502) no later than Wednesday afternoon. Look forward to seeing you!

在本中心服務了一千多的個日子的孟谷柏先生即將於19號「畢業」束裝返國，3月18日（星期一）下午3點，新聞組在行政大樓的訓練教室，帶著不捨的心情為他準備一個歡送茶會，希望您能撥冗來敘敘，想要參加的朋友請在下週三之前與陳歷世（分機550，chris@netra.avrdc.org.tw）或陳德瑛（分機502， kathy@netra.avrdc.org.tw）聯絡。

- Source: CTO

RESTAURANT REVIEWS WELCOME

The CTO is welcoming all restaurant reviews from AVRDC scientists and staff for eateries in the Shanhua/Tainan/Kaohsiung area. (The CTO can supply numerous reviews for the Taipei area if people are planning to go northward). Reviews should include the restaurant name in Chinese and English (if possible), address or location, description of kind of menu (Sichuan, Cantonese, Bulgarian, etc.) and approximate price range. Reviews on nightmarket-style, greasy food stalls that are usually in the same location are always appreciated. Please send all your suggestions and reviews to Chris (chris@netra.avrdc.org.tw; ext. 550).

徵求對各地美食的鑑賞！想要了解各類大宴小酌嗎？想要南台灣吃透透嗎？別吝惜你的所知！提供給新聞組。無論川菜、廣東菜、甚至於保加利亞餐、夜市小吃、路邊攤，我們都歡迎，請提供餐廳名稱（如果有英文更好）、地點、大約的價位、屬於那一類的料理給陳歷世（分機550, chris@netra.avrdc.org.tw），我們將會整理出所有的投稿，帶領著大家美食巡禮一番。
- Source: CTO
Dancing Classes on Tuesday Noons and Nights!

There will be two dancing classes offered on Tuesdays, each beginning on 19 March. The noontime class will be from 12:00–12:45 PM. The fee will be 300 NT for the 10-week course. Our teacher Shore Tsai has agreed to teach this course. A new nighttime dancing class will start on March 19. The class will run from 7:00–9:00 PM on Tuesday nights for 8 weeks. There will be a new teacher who will teach the jitterbug, waltz, tango, cha cha, and other dances. The fee will be 600 NT for the course. Everyone is welcome to bring friends to the night class. Please contact Mandy Lin (ext. 564) or Gina Deng (ext. 544) to register for either of these courses. Please register before the classes begin. There is no fee for trainees.

自下週二（3月19日）起將安排兩個時段的國際標準舞教授課程，一節課開在星期二中午12點到12點45分，共10堂課，費用是新台幣300元，授課老師是原舞蹈蔡老師；另一節課將開在星期二晚上7點到9點共八週，晚上的課程將會有一位新的老師來教大家跳吉魯巴、華爾滋、探戈、恰恰以及其他的舞步，費用是新台幣600元。晚上的課程歡迎大家攜伴參加，請速向林麗珠（分機564）或鄧思靜（分機544）報名，學員則可免費。
- Source: Dr. Thomas Kalb

news from the recreation and social committee

AVRDC'S March Madness Basketball

We will have many basketball activities this month. During late March, we will have both men’s and women’s 3-on-3 basketball tournaments. Please put together your team (3-5 persons per team) and contact either Tom (ext 570), Rose (ext 503), or Adrienne (ext 101) by Friday, 15 March, or contact one of us to put you on a team. The tournament will start the following week. On the official recreation day, Wednesday, 27 March, we will have our famous “Hot-Shot” shooting contest. Everyone is welcome to come and play that day. As a special bonus, anyone who makes a basket from half court will get a red envelope.
三月份將會有很多場籃球比賽！有男子及女子3對3的鬥牛賽，請自組3至5人的隊伍或以個人名義在3月15日（下週五）以前，向卡博（分機570）、詹秋薇（分機503）、或麥素慧（分機101）報名。鬥牛賽將自3月18日開打，3月27日（星期三）下午的運動時間則舉行投籃比賽，請大家告訴大家踴躍來參加，如果在中線外投籃得分者可穫得特別獎—紅包一份喲！

- Source: Recreation and Social Committee

LIFE OF THE PARTY BUT UNSAFE DRIVERS

“Geminis, typically restless, easily bored and frustrated by things moving slowly, had more car accidents than any other sign.” The statement of insurance consultant Warren Duke on an industry survey that found that Capricorns were the safest drivers.
- Source: CTO
TAINAN CITY FOREIGN WORKERS ATHLETIC FESTIVAL

23–24 March, Tainan City Recreation Park
On 23–24 March at the Tainan City Recreation Park, the Tainan City Government has scheduled a two-day athletic contest. They welcome the staff of AVRDC to visit and partake in the Opening and Closing Ceremonies, along with carrying the torch in the Olympic-style event. AVRDC has been entered to participate in the Opening and Closing Ceremonies, as well as the Men’s 2000-meter Relay Race and Women’s 800-meter Relay Race. The Tainan City Government sincerely welcomes the foreign staff of AVRDC to join in this event. All staff interested in joining this event should contact Mr. Cheng Jen-hwa (ext .217/218) at the gate. Trainees who are interested in joining should contact Peter Chen (ext. 571) in the Training Office. 

3月23、24日台南市政府將在市立體育場舉辦勞工運動會，歡迎亞蔬同仁參觀運動會的聖火傳遞、開幕、閉幕典禮及各項競賽活動，本中心預計參加開、閉幕典禮以及3月24日外籍男子2000公尺、外籍女子800公尺的大隊接力賽，台南市政府特別熱誠邀請亞蔬的外籍朋友與會，有興趣參加的同仁可聯絡警衛鄭建華（分機217/218），學員可向陳一鳴（分機571）報名。

The schedule of events（台南市勞工運動會各項活動時間表）：
Activity（活動項目）
Time（時間）
Venue（活動地點）                                 
1. Torch Carrying
14:00–17:00, 23 March (Sat)
Koxinga Shrine→Tainan City Main Street→Recreation Park


聖火傳遞
3月23日(星期六), 14:00–17:00
延平郡王祠點燃聖火→市區主要街道→市立體育場

2. Opening Ceremony
19:00-21:00, 23 March (Sat)
Tainan City Recreation Park

開幕典禮
3月23日(星期六), 19:00–21:00
市立體育場

3. Athletic Contests
09:00-16:00, 24 March (Sun)
Tainan City Recreation Park

各項競賽活動
3月24日(星期日), 09:00–16:00
市立體育場

4. Closing Ceremony
16:00, 24 March (Sun)
Tainan City Recreation Park

閉幕典禮
3月24日(星期日), 16:00
市立體育場
There are: fun games, tug-of-war, field events, relay race (Chinese nationals), relay race (International workers, and traditional Chinese Massage for the scheduled athletic contests.

運動會所排定的競賽項目有：趣味競賽、拔河、田徑賽、大隊接力、外籍人士大隊接力、按摩工會男女混合60公尺計時賽的摸黑競走等等。

- Source: Mr. Cheng Jen-hwa,/TSO

	
	Weather Summary (28 February 2002)


	

	
	
	

	
	Temperature ((C)
	Max
	
	Min.
	
	Monthly precipitation record (mm)


	
	

	
	Absolute
	28.5
	
	15.9
	
	Accumulation to date
	0
	

	
	Weekly mean
	26.5
	
	15.0
	
	Normal (February)
	30.9
	

	
	Normal (February)
	24.1
	
	12.9
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	Yearly precipitation record (mm)
	
	

	
	Relative humidity (%)

	100
	
	53.0
	
	Accumulation to date
	22.0
	

	
	Evaporation (mm)
	
	5.0
	
	
	Normal (January to February)
	48.2
	























